



本人願意捐款支持國際傷健潛水協會(香港)的工作

I would like to make a donation in support of International Association of Hand-In-Hand Divers (Hong Kong)

捐款金額 Donation Amount

HK\$1,000 HK\$500 HK\$100 其他金額 Other Amount HK\$ _____

是否需要捐款收據? Do you need a donation receipt?

是 Yes 否 No

捐款人資料 Donor's Information

先生 Mr. / 女士 Ms. / 太太 Mrs. / 小姐 Miss (請選擇 Please select)

英文姓氏 Surname

英文名字 First Name

中文姓名 Chinese Name

通訊地址 Address

聯絡電話 Contact Telephone Number

電郵 Email

捐款者的個人資料將用作發出收據及傳遞本會通訊之用。

Donors' personal data will only be used for issuing official receipt and communications.

同意 agree 不同意 disagree

捐款方法 Donation Method

劃線支票:抬頭填寫「國際傷健潛水協會(香港)有限公司」

By crossed cheque: payable to "International Association of Hand-In-Hand Divers (Hong Kong) Ltd."

現金直接存入銀行:中國銀行(香港) 012-611-0-005484-1

Cash deposit in bank account: Bank of China (Hong Kong) 012-611-0-005484-1

請把交易紀錄正本/入數紙正本/劃線支票及填妥的捐款表格寄回:

香港軒尼詩道郵局信箱 20692 號“國際傷健潛水協會(香港)有限公司”收。

Please return the original transaction record/original pay-in-slip/crossed cheque together with the completed donation form and mail to to "P.O. Box 20692, Hennessy Road Post Office, Hong Kong."

查詢 Enquiry

電話 Phone: 81094288

電郵 Email: info@iahd.org.hk

網址 Website: www.iahd.org.hk